读证明中英文模板(一)
　　(姓名)，(性别)，学号：(学号)，出生年月：××××年××月××日。于2008年09月经全国普通高等学校入学考试录取进入我校计算机学院计算机科学与技术专业学习，学制4年，现为本科四年级学生。我校是被中华人民共和国教育部认可的全日制高等学校。
　　四川大学教务处
　　2011年09月15日
　　Certificate
　　(name),(gender),School Code:(school code),was born in May, 1990,having passed National College Entrance Examination ,was enrolled in Computer department of Sichuan University in September, 2008,majoring in Computer Science and Technology. The length of schooling is four years. Now she is a Senior.The Sichuan University is a full-time accredited school for higher education approved by Education Ministry of the People’s Republic of China.
　　Dean’s Office of Sichuan University
Date of Certification: September, 2011
读证明中英文模板(二)
　　兹证明刘虹，女，于1999年九月进入我校学习，现是我校商学院会计学专业在读大四学生，如一切顺利，将于2003年7月毕业并取得管理学学士学位证书。
　　中国人民大学
　　二00二年十一月十二日
　　November 12, 2002
　　Credential
　　Liu Hong, female, has enrolled into Renmin University of China in September 1999. Now she is a senior student of the Accounting Department, Business School in our university. If everything goes smoothly, she will obtain a graduate certificate and a Bachelor of Management Degree in July 2003.
　　Renmin University of China
来源：天道留学。同理，旅游签证也可以用！一般是找教务处开具，记住要盖章！
